
 
 

Kommunfullmäktige 
Protokoll 
  
2025-05-07  

 

  
 

    Utdragsbestyrkande 

 

Plats och tid Alströmerteatern, 
Alströmergymnasiet 

Paragrafer §§97-114 

 kl. 18:00-19:55 
  
Beslutande  Linda Espeving (M) (ordförande) 

Sebastian Aronsson (S) (vice ordförande) 
Dennis Alvdén (M) (2:e vice ordförande) 
Camilla Stensson (S) 
Anton César (S) 
Birgit Börjesson (S) 
Leif Hansson (S) 
Håkan Stern (S) 
Pamela Nilsson Ludvigsson (S) 
Peter Norlander (S) 
Irene Jonsson (S) 
Anita Hedén Unosson (S) 
Morgan Fredvi (S) 
Roger Andersson (S) 
Eva-Lotta Pamp (M) 
Thomas Thim (M) 
Thorsten Larsson (M) 
Per-Gordon Tranberg (M) 
Jimmy Lanevik (M) 
Inger Carlborg (M) 
Kjerstin Hansson (SD) 
Mats Bjelkemyr (SD) 
Kristina Poulsen (-) 
Jill Holm (-) 
Martin Lindberg (V) 
Marcus Wallin (V) 
Heidi Hankanen Ängberg (C) 
Ali Said (C) 
Theresa Montebelli (C) 
Ingbritt Johansson (C) 
Kent Perciwall (KD) 
Ann-Lie Tulokas Olsson (KD) 
David Skoog (KD) 
Stefan Bedö (L) 
Jens Christian Berlin (L) 
Anne Gunnevik (L) 
Amanda Andersson (MP) 
Ulla Dalén (MP) 
Anders Julin (S) ersätter Anders Sandberg (S) 
Luzaan Eisa (S) ersätter Annette Heineman (-) 
Britt Berggren (M) ersätter Magnus Linde (M) 
Björn Dahlin (M) ersätter Karin Schagerlind (M) 
Gunilla Gomér (SD) ersätter Boris Jernskiegg (-) 
Christoffer Salander (V) ersätter Mehdi Sarwari (V) 
Maria Stern (V) ersätter Sanna Dabolins (V) 
Johan Fogelberg (C) ersätter Annika Qarlsson (C) 
Adam Jansson (KD) ersätter Lady France Mulumba (KD) 
Holger Andersson (L) ersätter Karin Josefsson (L) 

  
  

1



 

 

  
Övriga deltagare Ulrika Månsson (kommunsekreterare) 

Maria Standar (kommundirektör) 
Cecilia Knutsson (kanslichef och kommunjurist) 
Kristina Zanhar (demokratistrateg) 

  
Utses att justera Heidi Hankanen Ängberg 

Sebastian Aronsson 
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tid 

Protokollet justeras på distans. 

  
 

Sekreterare  
 Ulrika Månsson 

Ordförande  
 Linda Espeving (M)  

Justerande  
 Heidi Hankanen Ängberg Sebastian Aronsson 
 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits på Alingsås kommuns digitala anslagstavla.      
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§ 97 Information 
§ 98 Granskning av personal- och kompetensförsörjning (kommunstyrelsen) 
§ 99 Årsredovisning 2024 för Alingsås kommun 
§ 100 Revidering finanspolicy för Alingsås kommun 
§ 101 Upphävande av policy för ekonomistyrning 
§ 102 Upphävande av hållbarhetspolicyn 
§ 103 Upphävande av kvalitetsstrategi för Alingsås kommun 
§ 104 Sotningstaxa 2025 

§ 105 Svar på motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige - Sanna Dabolins 
(V) och Marcus Wallin (V) 

§ 106 Svar på motion gällande friskvårdssatsning med fokus på klimakteriet - 
Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) 

§ 107 
Svar på motion gällande att införa detektionsverktyg av barnpornografiskt 
material på kommunens datorer - Annika Qarlsson (C) och Heidi Hankanen 
Ängberg (C) 

§ 108 Svar på motion gällande att inrätta ett kommunalt barnkonventionspris - 
Amanda Andersson (MP) 

§ 109 Svar på interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande gällande 
LSS-verksamheten - Marcus Wallin (V) 

§ 110 Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande kommunens 
krav på statistikuppgifter från företag - Heidi Hankanen Ängberg (C) 

§ 111 Motion gällande att införa digitala nycklar i hemtjänsten - Mats Bjelkemyr 
(SD) 

§ 112 Motion gällande att Alingsås kommun ska bli en fristadskommun - Amanda 
Andersson (MP) 

§ 113 Avsägelse av uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige - Mehdi Sarwari (V) 
§ 114 Meddelanden 
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§ 97 
Information 

   
Punkten utgår. 
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§ 98  2025.015 KS   
Granskning av personal- och kompetensförsörjning (kommunstyrelsen)  
Ärendebeskrivning 
KPMG har av Alingsås kommuns revisorer fått i uppdrag att översiktligt granska kommunens 
arbete med integration och försörjningsstöd. 
  
Den samlade bedömningen utifrån granskningens syfte är att kommunstyrelsen i allt 
väsentligt säkerställt personal- och kompetensförsörjningen på kort och lång sikt. Revisionen 
bedömer att kommunstyrelsen delvis vidtagit tillräckliga åtgärder för att hantera 
rekommendationerna från tidigare genomförd granskning. 
Kommunstyrelsen har svarat på revisionens frågor med anledning av granskningen. 
  
  
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande frågar om kommunfullmäktige kan besluta att notera informationen och finner att 
kommunfullmäktige beslutar så. 
 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att notera informationen. 
 

Beslutsunderlag 
• Granskning av personal- och kompetensförsörjning 
• §60 KS - Svar på granskning av personal- och kompetensförsörjning 
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§ 99  2025.075 KS   
Årsredovisning 2024 för Alingsås kommun  
Förslag till beslut på sammanträdet 
Ordförande föreslår att ärendet bordläggs, då fel version av årsredovisningen legat med som 
beslutsunderlag. 
  
Beslutsgång 
Ordförande frågar kommunfullmäktige om ärendet kan bordläggas till kommande 
sammanträde och finner att kommunfullmäktige beslutar så. 
  
 

Beslut 
Ärendet bordläggs till kommande sammanträde. 
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§ 100  2024.483 KS   
Revidering finanspolicy för Alingsås kommun  
Ärendebeskrivning 
Nuvarande finanspolicy antogs av kommunfullmäktige den 27 oktober 2021, § 204. EU har 
beslutat att revidera sitt regelverk för hur finansiella bolag behöver redovisa hållbarhet och 
det kommer börja gälla under år 2025. 
  
Kommunstyrelsen beslutade den 3 februari 2025, § 9, att återremittera ärendet om förslag på 
reviderad finanspolicy för ytterligare beredning med förtydligande hur kommunens pengar 
ska placeras när EU:s direktiv som påverkar fonder som vill kalla sig hållbara införs. I första 
hand ska placeringar göras i etiska branscher enligt kommunens placeringspolicy och i andra 
hand enligt EU:s direktiv där inga andra val finns. 
  
Beredning  
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 7 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
 
Kommunledningskontoret har i dialog med kommunens finansiella rådgivare diskuterat olika 
alternativ till finansiering av kommunkoncernens kommande investeringar samt hantering av 
kommunens pensionsskuld. Kommunledningskontoret föreslår att nuvarande 
likviditetsportfölj avyttras i sin helhet och används till att finansiera kommande investeringar. 
Vidare föreslås att tillgångarna i överlikviditetsportföljen flyttas över till pensionsportföljen för 
att närma oss full täckning av pensionsskulden. Det innebär konkret att pensionsportföljen 
blir större och samlat uppgår till ungefär 1 mdkr. Syftet med dessa placeringar är att möta 
kommande pensionsutbetalningar. Detta föranleder dock inga förslag på revideringar i 
finanspolicyn då kommunledningskontoret bedömer att det är fördelaktigt att fortsatt ha 
möjlighet att ha tre olika placeringsportföljer i framtiden om den finansiella situationen 
förändras.  
  
Den största föreslagna förändringen i den reviderade finanspolicyn är stycket om hållbarhet 
baserat på de förändrade direktiven från EU. Den bakomliggande tanken med förändringen 
är att inte enbart välja bort bolag som befinner sig i icke hållbara branscher utan för att 
möjliggöra en förändring över tid tros det vara mer effektivt att ställa krav på bolag som idag 
inte är hållbara att de ska röra sig i rätt riktning. I grund och botten kommer kravställan på 
exempelvis fonder vara att om man ska kalla sig etisk eller hållbar måste man ha så kallade 
omställningsbolag i fonden. Omställningsbolag är bolag som verkar i en bransch som inte 
klassas som hållbar men som ligger i framkant, exempelvis ett oljebolag som investerar 
mycket för att gå över till förnybar energiproduktion. Dessa förändringar från EU innebär att 
om vi inte justerar finanspolicyn kommer vi antingen tvingas bryta mot nuvarande policy eller 
inte ha några placeringsalternativ då fondernas innehav kommer förändras. 
  
Kommunledningskontoret har efter beslutet om återremiss ytterligare undersökt EUs nya 
regelverk kring hållbara placeringar. Kommunens finansiella rådgivare Söderberg & Partners 
har även skyndsamt gått igenom samtliga kommunens fonder för att undersöka hur stor del 
av fonderna som förmodligen kommer påverkas och som redan har vidtagit åtgärder. EUs 
nya regelverk gäller för nystartade fonder från och med den 21 november 2024 och för 
existerande fonder från och med den 21 maj 2025. 13 av 28 fonder i kommunens portföljer 
har redan börjat eller planerar att i närtid börja inkludera omställningsbolag i sina fonder. 
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Efter den 21 maj 2025 kommer fonderna antingen få byta namn och utesluta ”hållbarhet”, 
”etisk” eller liknande i fondnamnet alternativt ändra inriktningen på fonden till att inkludera 
omställningsbolag.  
  
Det är rent praktiskt möjligt att ha skrivningar om att i första hand använda fonder som 
exkluderar samtliga icke etiska branscher men kommunens rådgivare anser att det inte vore 
fördelaktigt. Detta eftersom antalet placeringsmöjligheter minskar drastiskt, vilket gör att det 
är svårare att nå en god riskspridning samt att vi i sådana fall inte följer EUs regelverk och 
det som kommer att vara branschstandarder.  
  
De fondbolag som redan har anpassat sig till EUs nya regelverk har varit mycket 
transparenta i hur de bedömer omställningsbolag, vad som kan klassas som 
omställningsbolag, hur dessa följs upp och att det krävs årliga förflyttningar åt mer hållbarhet 
för att få klassas som omställningsbolag. Troligtvis kommer näst intill samtliga 
omställningsbolag befinna sig i energisektorn och där vara bolag som är bäst i branschen på 
att gå ifrån fossil energiproduktion till mer hållbara alternativ. 
  
Kommunledningskontoret rekommenderar därför att inte frångå det förslag som finns kring 
skrivning om hållbarhet och inkludering av omställningsbolag. 
  
Under samma avsnitt, hållbarhet, föreslås cannabis inkluderas som en icke hållbar bransch i 
exkluderingen med tanke på de senaste årens legaliseringar i diverse länder. Det föreslås 
även hårdare skrivningar kring kontroversiella vapen, vilket ligger i linje med hur flera fonder 
väljer att agera redan idag.  
  
Kommunledningskontoret föreslår även att ändra normalfördelningen i allokeringen i 
pensionsportföljen men det påverkar inte nuvarande strategi utan enbart uppföljningen mot 
jämförelseindex. 
  
En förändring föreslås i avsnittet som handlar om skuldförvaltning och det är att sänka 
maximal tillåten andel låneförfall inom 12 månader från 50 procent till 40 procent för att vara 
något mer restriktiva med tanke på den högre skuldsättningen framöver. Nuvarande 
låneportfölj har ungefär 20 procent förfall de närmsta 12 månaderna och det planeras inte att 
förändras. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 56 behandlat ärendet.  
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Beslut 
Reviderad finanspolicy för Alingsås kommun antas. 
 

Beslutsunderlag 
• §56 KS Revidering finanspolicy för Alingsås kommun 
• Reviderad finanspolicy för Alingsås kommun 
• Tjänsteskrivelse - Revidering finanspolicy för Alingsås kommun efter återremiss 
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§ 101  2024.502 KS   
Upphävande av policy för ekonomistyrning  
Ärendebeskrivning 
Den nuvarande policyn för ekonomistyrning antogs av kommunfullmäktige den 27 november 
2019, § 202. Policyn är relativt kortfattad och redogör i flera fall för saker som redan är 
lagstadgade eller regleras i andra styrdokument.  
  
Det framgår av 11 kapitlet, 1 §, i kommunallagen att fullmäktige ska besluta om riktlinjer för 
god ekonomisk hushållning för kommuner eller regioner. Alingsås kommun väljer att hantera 
detta i det årliga budgetdokumentet där målen för god ekonomisk hushållning framgår samt 
hur dessa ska följas upp regleras. Därmed finns det inget lagkrav på att ha kvar policyn för 
ekonomistyrning.  
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 29 januari 2025, § 7 att bordlägga ärendet. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
  
Kommunledningskontoret har i senaste årens risk- och väsentlighetsanalyser noterat att det 
finns en stor mängd styrdokument i kommunen och att det krävs en genomgång av dess 
nytta. Vid en översyn av policyn för ekonomistyrning framgår att de delar som regleras i 
policyn redan omhändertas genom lagstiftning och parallella styrdokument.  
  
Alingsås kommuns reviderade styrmodell antogs av kommunfullmäktige den 6 november 
2024, § 149. I samband med detta gjordes en komplettering kring beskrivningen kommunens 
ekonomistyrning och resursfördelningsmodell, då dessa områden tidigare inte varit tydligt 
beskrivna i styrmodellen.  
  
Kommunens budget fastslår nästkommande tre års ekonomiska ramar för drift och 
investering för nämnderna. Kommunens budget visar också vilka investeringsvolymer som 
gäller för den avgiftsfinansierade verksamheten.  
  
Medelshanteringen regleras genom två andra styrdokument – finanspolicyn och finansiella 
riktlinjer. Delen kring detta i nuvarande policy för ekonomistyrning är därmed överflödig.  
  
Utöver detta tar kommunledningskontoret årligen fram anvisningar till förvaltningarna hur 
budget, uppföljningar och bokslut ska göras på en mer grundlig nivå. 
  
Sammantaget bedömer kommunledningskontoret att policyn för ekonomistyrning har blivit 
överflödig och bidrar till ökad administration då den ska revideras med jämna mellanrum och 
spridas i kommunorganisationen. Kommunledningskontoret föreslår därför att policyn för 
ekonomistyrning ska upphävas. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 57 behandlat ärendet.  
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Beslut 
Policy för ekonomistyrning upphävs. 
 

Expedieras till  
Samtliga nämnder 
 

Beslutsunderlag 
• §57 KS Upphävande av policy för ekonomistyrning 
• Tjänsteskrivelse - Upphävande av policy för ekonomistyrning 
• Policy för ekonomistyrning, antagen 27 nov 2019, för upphävande 
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§ 102  2024.495 KS   
Upphävande av hållbarhetspolicyn  
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog den 25 september 2019, § 175, Alingsås kommuns policy för 
hållbar utveckling utifrån FN:s Agenda 2030.  
  
Sedan policyn antogs har Alingsås kommun gjort förflyttningar inom hållbarhetsområdet och 
flera parallella styrdokument har antagits vilket sammantaget innebär att policyn kan 
betraktas som överflödig, varför kommunledningskontoret föreslår att den nu upphävs. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 29 januari 2025, § 8 att bordlägga ärendet. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
  
Policyn för hållbar utveckling beskriver hur Alingsås kommunkoncern ska arbeta för att hela 
koncernen ska utvecklas hållbart i linje med Agenda 2030 och de globala hållbarhetsmålen.  
  
Kommunfullmäktige beslutade om ny styrmodell den 6 november 2024, § 149. I styrmodellen 
framgår att alla verksamheter kontinuerligt ska arbeta med att analysera resultat och bedriva 
ett aktivt arbete med metoder för ständiga förbättringar, anpassade till respektive 
verksamhets grunduppdrag.  
  
I enlighet med styrmodellen genomför även kommunens nämnder och förvaltningar årliga 
genomlysningar av sina verksamheter i vilka nämnderna analyserar hur dess verksamheter 
bidrar till kommunens mål att bli Sveriges mest effektiva kommun, samt utvärderar 
verksamheternas kvalitet. Genomlysningen ska även bidra till att säkerställa att organisation 
och gränsdragningar är ändamålsenliga, samt undersöka om nämndens arbete kan 
genomföras på ett mer effektivt sätt.  
  
Som en del av kommunledningskontorets arbete med ständiga förbättringar och i enlighet 
med den nya styrmodellen så har kommunövergripande processer och arbetsmetoder inom 
hållbarhetsområdet utvärderats. Vid den här översynen har det framkommit att Alingsås 
kommuns policy för hållbar utveckling utifrån FN:s Agenda 2030 kan anses ha minskat i 
relevans sedan den antogs - inte i fråga om sitt innehåll men så till vida att förhållningssätt, 
kunskap och konkreta åtgärder nu omhändertas på mer ändamålsenliga sätt i kommunen. 
Den kan numera anses vara relativt administrativt krävande, snarare än effektivt och 
funktionellt framåtsyftande. 
  
Policyn för hållbar utvecklings förhållningssätt är väl etablerat i förvaltningarna och 
omhändertas nu i högre grad i verksamheterna än när policyn antogs. Sedan antagandet har 
även ett antal styrdokument tagits fram som på olika sätt konkretiserar hur kommunen 
arbetar inom de tre dimensionerna av hållbar utveckling och i enlighet med de globala 
hållbarhetsmålen. Kommunens klimatstrategi sätter exempelvis en riktning och ambition för 
miljö- och klimatarbetet och tillsammans med tillhörande handlingsplaner finns idag en 
struktur för såväl genomförande som uppföljning. I nämndernas reglementen finns numera 
även beskrivet att hållbarhet är en del av grunduppdragen.  
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Sedan policyns antagande har även analyser inom ramen för hållbarhetsarbetet genomförts. 
Under 2023 gjordes en Social kompass, en analys över kommunen uppdelad i geografiska 
delområden, vars resultat sen dess spridits kommunövergripande. Förra året genomfördes 
en kompletterande nulägesbild av Agenda 2030, med fokus på alla hållbarhetsmålen och 
dess status i kommunen som helhet. Dessa analyser har bidragit till viktiga slutsatser kring 
hur hållbarhetsarbetet kan struktureras och genomföras effektivt och ändamålsenligt. 
Analyserna kompletterar tillsammans med befintliga styrdokument en konkret grund för 
hållbarhetsarbetet framgent. Därutöver anges utifrån detta också social hållbarhet som en 
särskild inriktning i befintlig budget där det kommer kraftsamlas framåt.  
  
Det pågår även ett utvecklingsarbete inom kommunal hållbarhetsstyrning, tillsammans med 
Alingsåshem och Alingsås Energi, kopplat till EU:s direktiv Corporate Sustainability 
Reporting Directive (CSRD) som innebär högre krav på hållbarhetsrapportering och 
integration av hållbarhet i kärnverksamheten. 
  
Upphävandet av policyn kan också ses som en del av det fortsatta arbetet för att omhänderta 
kommunövergripande beslut och vidareutveckla formerna för arbetet med Agenda 2030 i 
enlighet med KPMG-revisionens rekommendationer. Detta genom att i högre grad koppla 
hållbarhetsarbetet till befintliga processer och strukturer; exempelvis inom social hållbarhet, 
genomlysningar och övergången till en ny styrmodell. Det har också funnits ett behov av att 
tydliggöra förväntningarna på vad som ska följas upp inom ramen för hållbar utveckling, 
vilket nu omhändertas mer effektivt genom andra kommunövergripande styrdokument. 
  
Den samlade bedömningen är att Alingsås kommuns policy för hållbar utveckling utifrån FN:s 
Agenda 2030 kan upphävas utan att det har en negativ påverkan på kommunkoncernens 
förutsättningar att utvecklas hållbart i linje med Agenda 2030 och de globala 
hållbarhetsmålen. De redan pågående processerna i Alingsås kommun och 
omhändertagandet av styrning och ledning inom hållbarhet inom ramen för flertalet andra 
styrdokument bedöms som tillräckligt för att policyns principer ändå kommer efterföljas vid ett 
upphävande. Kommunledningskontoret föreslår därför att Alingsås kommuns policy för 
hållbar utveckling utifrån FN:s Agenda 2030 upphävs. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 58 behandlat ärendet och lämnat följande förslag 
till beslut i kommunfullmäktige:  
  
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att upphäva Policy för hållbar utveckling i 
Alingsås. 
  
Kommunstyrelsen beslutade för egen del att ge kommunledningskontoret i uppdrag att göra 
en omvärldsbevakning om hållbarhetspolicy och Agenda 2030, och återkomma med ett 
förslag om hur Alingsås kommun kan arbeta med Agenda 2030. 
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Anförande 
Anförande hålls av Jens Christian Berlin (L), Amanda Andersson (MP) och Anton César (S). 
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Jens Christian Berlin (L) och Amanda Andersson (MP) föreslår att kommunstyrelsens förslag 
till beslut bifalls. 
 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att upphäva Policy för hållbar utveckling i Alingsås. 
 

   

Anteckning 
Holger Andersson (L), Stefan Bedö (L), Jens Christian Berlin (L) och Anne Gunnevik (L) 
lämnar följande protokollsanteckning: 
Liberalerna anser att Alingsås kommun bör ha ett övergripande dokument som anger 
värderingar och grundprinciper för att styra kommunens arbete rörande Agenda 2030. Att 
kommunen under de senaste åren gjort förflyttningar inom hållbarhetsområdet är bra. Likaså 
är det positivt att det nu finns uppdaterade styrdokument inom olika delar av detta område. 
Ett upphävande av den nuvarande hållbarhetspolicyn kan därför vara motiverat. Kommunen 
behöver dock ett kortfattat och översiktligt styrdokument för Agenda 2030 som håller 
samman arbetet inom de tre dimensionerna av hållbar utveckling: den ekonomiska, den 
sociala och den miljömässiga. Liberalerna utgår från att ett sådant dokument kommer kunna 
antas inom rimlig tid. 
 
Expedieras till  
Samtliga nämnder 
 

Beslutsunderlag 
• §58 KS Upphävande av hållbarhetspolicyn 
• Policy för hållbar utveckling i Alingsås kommun, för upphävande 
• Tjänsteskrivelse - Upphävande av Alingsås kommuns policy för hållbar utveckling 

utifrån FN:s Agenda 2030 
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§ 103  2024.493 KS   
Upphävande av kvalitetsstrategi för Alingsås kommun  
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige antog den 27 april 2016, § 102, kvalitetsstrategi för Alingsås kommun. 
Strategin har sin bakgrund i kommunstyrelsens flerårsstrategi 2015–2017 där 
kommunstyrelsen åtog sig att ta fram en övergripande kvalitetsstrategi i syfte att uppnå 
effektiv resursanvändning. Sedan kvalitetsstrategin antogs har flera parallella styrdokument 
antagits som gör dokumentet kan betraktas som överflödigt, varför det föreslås upphävas. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 29 januari 2025, § 6 att bordlägga ärendet. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 14 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
  
I kvalitetsstrategin beskrivs att strategin ska utgöra en central del av kommunens 
gemensamma förhållningssätt i arbetet med kvalitet och resultat. Förhållningssättet består 
följande principer: 

• Alingsåsaren i fokus 
• Dialog och samarbete 
• Engagerade och tydliga ledare 
• Engagerade och delaktiga medarbetare 
• Göra rätt saker på rätt sätt – processorienterat arbetssätt 
• Resultatinriktat förbättringsarbete 
• Basera beslut på fakta 

Vid en översyn av kvalitetsstrategin framgår att dessa förhållningssätt redan är etablerade 
och centrala i parallella processer.  
  
Kommunens verksamheter styrs i första hand av lagstiftning, i vilket flertalet av ovanstående 
förhållningssätt redan finns lagstyrda. Alingsås kommuns verksamheters styrs inom området 
både av övergripande lagstiftning såsom kommunallagen och förvaltningslagen, såväl som 
mer riktad lagstiftning såsom skollagen och socialtjänstlagen. Utöver detta finns även 
nationella riktlinjer och föreskrifter såsom SOSFS (Socialstyrelsens författningssamling). 
  
Alingsås kommun beslutade om ny styrmodell den 6 november 2024, § 149. I styrmodellen 
framgår att alla verksamheter kontinuerligt ska arbeta med att analysera resultat och bedriva 
ett aktivt arbete med metoder för ständiga förbättringar, anpassade till respektive 
verksamhets grunduppdrag. Genom detta ska utvecklingen fokusera mot kommunens 
ambition att bli Sveriges mest effektiva kommun.  
  
I enlighet med styrmodellen genomför även kommunens nämnder och förvaltningar årliga 
genomlysningar av sina verksamheter. I vilka nämnderna analyserar hur dess verksamheter 
bidrar till kommunens mål att bli Sveriges mest effektiva kommun, samt utvärderar 
verksamheternas kvalitet. Genomlysningen ska även bidra till att säkerställa att organisation 
och gränsdragningar är ändamålsenliga, samt undersöka om förvaltningens arbete kan 
genomföras på ett mer effektivt sätt. 
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I den ekonomiska handlingsplanen som beslutade av kommunstyrelsen den 11 december 
2023, § 217, gavs kommunledningskontoret i uppdrag att ta fram och implementera en 
kommungemensam metod för ständiga förbättringar. Denna metod syftar till att genom 
medarbetardrivet engagemang utvärdera om arbetsmetoder kan förbättras, förenklas eller 
ersättas. En viktig del av den metod som tagits fram är att undersöka om det går att sluta 
göra vissa moment för att istället fokusera på de delar i arbetet som ger störst effekt. Detta 
ska leda till en ökad kvalitet och en ökad service för medborgaren. Implementeringen av 
metoden planeras till våren 2025. 
  
Dessa processer stöttas av kommunens nya arbetsgivarvarumärke – Nytänkare. 
Arbetsgivarvarumärket nyttjas framförallt för extern kommunikation för att underlätta 
rekrytering. Genom att kommunens medarbetare är nytänkare ska möjligheterna öka att 
rekrytera nya talanger, göra det enklare att skapa långsiktigt engagemang och öka lojaliteten 
hos befintliga medarbetare. Förhoppningen är att arbetsgivarvarumärket ska påverka hur 
kommunens medarbetare agerar i olika situationer och bidra till att kompetens och 
engagemang tas tillvara. Nytänkare har fyra perspektiv – innovation, kvalitetssäkring, 
revidering och effektivitet. 
  
Alingsås kommun har även en medarbetarpolicy, antagen av kommunfullmäktige den 29 
mars 2024, § 36, som beskriver förhållningssätt för medarbetare i mötet med både kollegor 
och medborgare. Policyn betonar att medarbetare ska bry sig och bemöta andra med 
respekt, öppenhet och engagemang. Medarbetare ska genom tillit och öppenhet bidra till 
respektfulla och förtroendegivande möten. Medarbetare i Alingsås ska ta ansvar för sitt 
uppdrag och engagera sig i verksamhetens utveckling, samt vara lojal gentemot tagna 
beslut. Policyn lyfter även ledarskap som en central komponent. Ledarskapet ska vara aktivt, 
tydligt och närvarande. Genom detta ska kommunens chefer skapa förutsättningar för 
öppenhet och delaktighet. 
  
Som stöd för ledarskapet erbjuds chefer utbildning i Utvecklande ledarskap. Utbildningen 
handlar om att ge chefer förutsättningar att vara föredömen som tar ansvar och är förebilder 
utifrån en gemensam värdegrund. Cheferna ska visa personlig omtanke, ge stöd och skapa 
inspiration och motivation som uppmuntrar till delaktighet och kreativitet. Genom utbildningen 
ska chefer få självinsikt och förstå hur ens ledarskap kan påverka andra och därigenom nå 
verksamhetens mål. 
  
Det erbjuds även utbildning till medarbetare i Utvecklande medarbetarskap. Där fokus ligger 
på att utveckla hur medarbetare förhåller sig till arbetsuppgifter, till kollegor och till sin 
arbetsgivare. Syftet med utbildningen är att låta medarbetare tillsammans ta ansvar för de 
resultat som uppnås, för sin arbetsmiljö och för arbetsplatsen som helhet.  
  
Kommunledningskontoret har sedan tidigare tagit fram en kommunövergripande 
kvalitetshandbok som sammanställer det pågående kvalitetsarbetet i kommunen. Handboken 
innehåller även metodstöd för verksamheterna att bedriva ett förbättringsarbete genom att 
fokusera på analys av resultat och måluppfyllelse.  
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Den samlade bedömningen av ovan nämnda arbete är att Kvalitetsstrategin kan upphävas 
utan att det har en negativ påverkan på verksamheternas resultat. De redan pågående 
processerna i Alingsås kommun och den statliga styrningen inom området bedöms som 
tillräckligt för att kvalitetsstrategins principer och förhållningssätt kommer fortsätta efterföljas 
vid ett upphävande. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 59 behandlat ärendet.  
  
Anförande 
Anförande hålls av Heidi Hankanen Ängberg (C), Marcus Wallin (V) och Jan-Erik Wallin (M).  
 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att upphäva Kvalitetsstrategi för Alingsås kommun. 
 

   

Anteckning 
Johan Fogelberg (C), Heidi Hankanen Ängberg (C), Ingbritt Johansson (C), Theresa 
Montebelli (C) och Ali Said (C) lämnar följande protokollsanteckning: 
I tjänsteskrivelsen i ärendet står det ”…kvalitetsstrategins principer och förhållningssätt 
kommer fortsätta efterföljas vid ett upphävande.” Centerpartiet ställde under 
Kommunstyrelsens sammanträde 2025-04-07 frågor kring detta och ville särskilt få svar på 
att detta även gäller följande stycke: 
  
”Kvalitetsarbetet tar avstamp i dem vi finns till för, våra kommuninvånare och de olika 
målgrupper vi möter i våra verksamheter, såväl interna som externa. Vi låter alltid 
målgruppens behov och önskemål vara vägledande för utvecklingen av kommunen och 
kommunens verksamheter. Vi tar systematiskt tillvara på målgruppens förslag och 
synpunkter och använder resultaten i vårt arbete med utveckling och förbättring av 
verksamheten.” 
  
Centerpartiet fick till svar av föredragande tjänsteman att detta även fortsatt kommer 
efterföljas.  
 
Expedieras till  
Samtliga nämnder 
 

Beslutsunderlag 
• §59 KS Upphävande av kvalitetsstrategi för Alingsås kommun 
• Tjänsteskrivelse - Upphävande av kvalitetsstrategin för Alingsås kommun 
• Kvalitetsstrategi för Alingsås kommun, antagen av kommunfullmäktige 2016-04-27 
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§ 104  2025.176 KS   
Sotningstaxa 2025  
Ärendebeskrivning 
Enligt 3 kap 6 § lag (2003:778) om skydd mot olyckor kan en kommun föreskriva att avgift 
skall betalas för sotning. Alingsås kommuns nuvarande sotningstaxa antogs av 
kommunfullmäktige 29 maj 2019, § 104 och är i behov av en revidering. Behovet förstärks av 
att en ny upphandling avseende rengörings-/sotningstjänster behöver genomföras under år 
2025, och att sotningstaxan stadgar den prissättning som upphandlade leverantörer har att 
förhålla sig till. 
  
Beredning  
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 20 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
  
Enligt 3 kap 4 § lag (2003:778) om skydd mot olyckor skall en kommun ”i brandförebyggande 
syfte ansvara för att rengöring (sotning) sker”. Alingsås kommunen har ingen rengörings-
/sotningsverksamhet i egen regi, utan upphandlar leverantörer att utföra uppgiften. Detta är 
också anledningen till att kommunledningskontoret handlägger denna taxa. 
  
Det nuvarande avtalet för rengörings-/sotningstjänster löper ut sommaren 2025, varför en ny 
upphandling behöver genomföras. Kommunledningskontoret anser det vara av betydelse att 
låta kommunfullmäktige avgöra taxenivån före dess att upphandlingen avseende rengörings-
/sotningstjänster genomförs, då ett omvänt förfarande skulle riskera att via upphandlingens 
utfall fastställa avgiftsnivåer stående i strid med kommunfullmäktiges vilja. 
Kommunledningskontoret vill istället låta genomföra upphandlingen med taxan och dess 
avgiftsnivåer som underlag. 
  
Taxans avgifter har inte justerats sedan år 2019 och kan idag därför inte fullt ut anses spegla 
de verkliga kostnaderna för rengöring-/sotning. Det kan i sin tur riskera att leda till tidspress 
med försämrad arbetsinsats som följd; vilket ytterst kan leda till försämrat skydd mot olyckor 
som konsekvens. Vidare riskerar alltför låga avgiftsnivåer leda till svårigheter att få till stånd 
en lyckad ny upphandling av rengörings-/sotningstjänster. 
  
Den nuvarande taxan, från år 2019, kan upplevas vara tämligen detaljerad och tekniskt 
orienterad, och svårbegriplig för invånaren, varför kommunledningskontoret föreslår att 
förenkla taxans struktur genom att istället dela upp den i två avgiftsgrupper: Avgifter för 
rengöring (sotning), småhus, och Övriga avgifter. 
  
I centrum för taxans avgiftskonstruktion står ett timpris. Vidare bygger konstruktionen på att 
olika objektstyper kräver olika tidsåtgång. Därmed följer att de olika objektstypernas avgifter 
varierar.  
  
Kommunledningskontoret föreslår att timpriset bör uppgå till 480 kronor (exklusive moms), 
vilket enligt Sveriges Skorstensfejaremästares Riksförbund (SSR) utgör en genomsnittlig 
nivå i branschen. Kommunledningskontoret har jämfört nivån med GR-kommunerna samt 
med sju andra kommuner/räddningstjänstförbund runtom i Sverige, och finner nivån vara 
relevant. Kommunledningskontoret konstaterar vidare att indexuppräkning av kommunens 
nuvarande taxa från år 2019 skulle ge ett timpris närliggande 480 kronor år 2025.  
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Vidare föreslår kommunledningskontoret att den så kallade inställelsetiden sätts till 15,5 
minuter, vilket är samma nivå som i den nuvarande taxan från år 2019; att objektstiden för 
första objekt sätts till 36 minuter; och att objektstiden för varje tillkommande objekt sätts till 
30 minuter. Objektstiderna motsvarar nivåer som har fastslagits i en välrenommerad 
utredning gjord av Umeåregionens brandförsvar år 2024. 
  
Slutligen konstaterar kommunledningskontoret att Sveriges kommuner och regioner (SKR) 
och Sveriges skorstensfejaremästares riksförbund (SSR) samstämmigt uppmanar 
kommunerna att från och med år 2024 knyta sina sotningstaxor till Prisindex för kommunal 
verksamhet (PKV) per oktober månad (SKR: s cirkulär 24:37, från 2024-08-26) istället för 
som tidigare Sotningsindex per april månad (SKR: s cirkulär 2002:83, från 2002-09-12). 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 61 behandlat ärendet.  
  
Anförande 
Anförande hålls av Holger Andersson (L).  
 

Beslut 

1. Sotningstaxa 2025 fastställs och börjar gälla i samband med avtalsstart för det nya 
avtalet gällande sotningstjänster. 

2. Kommunstyrelsen får för varje kalenderår (avgiftsår) besluta om att justera taxans 
avgifter uppåt maximalt med Prisindex för kommunal verksamhet (PKV) per oktober 
månad året före avgiftsåret. Nämnden har rätt att avrunda timtaxan uppåt till 
närmaste tiotal kronor. 

 

Beslutsunderlag 
• §61 KS Sotningstaxa 2025 
• Sotningstaxa 2025 
• Tjänsteskrivelse - Sotningstaxa Alingsås kommun 
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§ 105  2024.510 KS   
Svar på motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige - Sanna 
Dabolins (V) och Marcus Wallin (V)  
Ärendebeskrivning 
Sanna Dabolins (V) och Marcus Wallin (V) har inkommit med en motion att anordna ett 
funkis-fullmäktige den 11 december 2024. 
  
Motionärerna föreslår att Alingsås kommun ska anordna ett funkis-fullmäktige. 
  
Kommunfullmäktige beslutade den 11 december 2024, § 190 att lämna motionen vidare till 
kommunstyrelsen för beredning.  
  
Beredning  
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 20 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
  
Kommunledningskontoret har tagit kontakt med barn- och ungdomsförvaltningen, kultur- och 
utbildningsförvaltningen och vård-och omsorgsförvaltningen i beredningen av ärendet. Rådet 
för mänskliga rättigheter har diskuterat motionen på sitt sammanträde den 19 februari. 
  
Syftet med att anordna ett funkis-fullmäktige är att ge personer med funktionsnedsättning en 
direkt röst i politiska beslut och skapa en bättre förståelse för deras livssituation samt att 
valdeltagandet generellt är lägre bland personer med funktionsnedsättning enligt statistik från 
SCB. 
  
Rådet för mänskliga rättigheter anser att unga och vuxna med intellektuell 
funktionsnedsättning bör integreras mer i de befintliga strukturerna i kommunen, såsom rådet 
för mänskliga rättigheter och ungdomsfullmäktige. Detta syftar till att skapa en långsiktig 
lösning för att säkerställa deras delaktighet och inflytande över tid. Riksförbundet FUB, som 
arbetar för barn, unga och vuxna med intellektuell funktionsnedsättning samt deras anhöriga, 
har redan en representant i rådet för mänskliga rättigheter, där arbetet med dessa frågor 
pågår. 
  
Ungdomar från anpassad grundskola, Nolhaga (årskurs 7–9), samt Alströmergymnasiets 
anpassade gymnasieskola, bör ges möjlighet att delta i ungdomsfullmäktige och skicka 
ledamöter och ersättare, precis som andra skolor i Alingsås kommun. Rektorer på anpassad 
grundskola och anpassad gymnasieskola har tillfrågats, och ett arbete för att göra detta 
möjligt har påbörjats.  
  
Arbetet för att öka valdeltagandet bland personer med intellektuell funktionsnedsättning, där 
valdeltagandet traditionellt är lågt, är också en viktig fråga. Studieförbunden spelar en central 
roll i detta arbete genom att erbjuda kurser och utbildningar inför val till riksdag, region- och 
kommunfullmäktige. Inför tidigare allmänna val har vård- och omsorgsförvaltningen 
samarbetat med studieförbund för att ge brukare möjlighet att ta del av dessa utbildningar, 
samt besöka valstugor. 
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Individuellt anpassat stöd har också erbjudits, och vård- och omsorgsförvaltningen 
samarbetar nära med brukare, gode män och anhöriga för att säkerställa att alla har de 
bästa förutsättningarna för att kunna utöva sin rösträtt. Kommunledningskontoret föreslår 
därmed att motionen kan anses besvarad. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 63 behandlat ärendet och föreslagit att motionen 
ska anses besvarad.  
  
Anförande 
Anförande hålls av Marcus Wallin (V), Heidi Hankanen Ängberg (C), Amanda Andersson 
(MP), Holger Andersson (L) och Thomas Thim (M). 
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Holger Andersson (L) föreslår att kommunstyrelsens förslag till beslut bifalls. 
  
Marcus Wallin (V), Heidi Hankanen Ängberg (C) och Amanda Andersson (MP) föreslår att 
motionen bifalls. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar att 
bifalla kommunstyrelsens förslag. 
  
Omröstning 
Omröstning begärs. 
  
Följande beslutsgång godkänns: 
Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag. 
Nej-röst för bifall till motionen. 
  
Omröstningsresultat 
Med 38 ja-röster och 10 nej-röster finner ordföranden att kommunfullmäktige beslutar att 
bifalla kommunstyrelsens förslag till beslut. 
  
Omröstningsresultatet finns i slutet av paragrafen. 
 

Beslut 
Motionen anses besvarad. 
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Anteckning 
Roger Andersson (S), Sebastian Aronsson (S), Birgit Börjesson (S), Anton César (S), 
Luzaan Eisa (S), Morgan Fredvi (S), Leif Hansson (S), Anita Hedén Unosson (S), Irene 
Jonsson (S), Anders Julin (S), Pamela Nilsson Ludvigsson (S), Peter Norlander (S), Camilla 
Stensson (S) och Håkan Stern (S) lämnar följande protokollsanteckning: 
Vi socialdemokrater anser att vänsterpartiets motion om att anordna ett funkis-fullmäktige 
lyfter flera viktiga demokratiska perspektiv. Vi känner oss trygga med att rådet för mänskliga 
rättigheter, där representation från funktionshinderrörelsen finns med, har fått tycka till om 
förslaget. Vi delar deras bedömning att unga och vuxna med intellektuell 
funktionsnedsättning bör integreras mer i de befintliga strukturerna i kommunen, snarare än 
att inrätta nya former. 
  
Vi blev förvånade av att det i samband med beredningen av vänsterpartiets motion 
framkommit att elever från anpassad grundskola och gymnasieskola hitintills inte getts 
möjlighet att utse representanter till ungdomsfullmäktige. Anpassad grundskola och 
gymnasieskola är en egen skolform med kommunen som huvudman varför det borde vara 
självklart att elever därifrån borde ha beretts möjlighet att ingå i ungdomsfullmäktige. 
Vänsterpartiets motion är därför betydelsefull på så sätt att den förutom att kasta ljus 
på demokratiska grundprinciper om deltagande på lika villkor även lett till att kommunen kan 
rätta till ett fel som aldrig borde ha funnits gällande representationen till ungdomsfullmäktige. 
  
Martin Lindberg (V), Christoffer Salander (V), Maria Stern (V) och Marcus Wallin (V) lämnar 
följande protokollsanteckning: 
När vi i Vänsterpartiet föreslog ett Funkisfullmäktige i Alingsås, gjorde vi det utifrån en 
grundläggande demokratisk princip: att alla människor, oavsett funktionsförmåga, ska ha 
möjlighet att påverka den politik som formar deras liv. Det är en viktig symbolisk fråga som 
också kan bli ett startskott för en positiv förändringsresa där vi minskar exkluderingen och 
främjar inkludering.  
Att kommunledningskontoret föreslår att motionen ska anses besvarad, utan att ett konkret 
Funkisfullmäktige blir verklighet, är att missa ett viktigt tillfälle till verklig inkludering. 
Funkisfullmäktige handlar inte bara om inkludering, det handlar om att erkänna ett 
demokratiskt underskott och göra något åt det. Att anordna ett årligt Funkisfullmäktige, där 
personer med funktionsnedsättning själva formulerar frågor, möter politiker och deltar i 
samtal, hade varit ett enkelt, konkret och kraftfullt steg till en väldigt låg kostnad. 
Att det bara är Vänsterpartiet, Centerpartiet och Miljöpartiet som anser att det här är en viktig 
fråga är djupt beklagligt. 
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Johan Fogelberg (C), Heidi Hankanen Ängberg (C), Ingbritt Johansson (C), Theresa 
Montebelli (C) och Ali Said (C) lämnar följande protokollsanteckning: 
I tjänsteskrivelsen står det att ”unga och vuxna med intellektuell funktionsnedsättning bör 
integreras mer i de befintliga strukturerna i kommunen”. Att elever i anpassad grundskola 
och anpassad gymnasieskola inte inbjudits att vara en del av ungdomsfullmäktige i vår 
kommun är anmärkningsvärt och att detta uppmärksammades och nu rättas till får vi övriga 
partier tacka motionärerna från Vänsterpartiet för.  
  
Självklart ska personer med intellektuell funktionsnedsättning, unga som gamla, ges tillträde 
till de befintliga strukturerna i kommunen för att skapa en långsiktig lösning och säkerställa 
delaktighet och inflytande över tid. Men kommunen behöver också fundera på hur man ska 
göra information tillgänglig för personer med intellektuell funktionsnedsättning och vilket stöd 
de behöver i deltagandet. Kommunen behöver skapa former för delaktighet på deras villkor 
och utbilda och medvetandegöra politiker och tjänstemän inom området. Centerpartiet 
yrkade bifall till Vänsterpartiets motion eftersom anordnande av funkis-fullmäktige hade 
kunnat vara ett led i detta arbete.  
 
Beslutsunderlag 

• §63 KS Svar på motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige - Sanna Dabolins 
(V) och Marcus Wallin (V) 

• Tjänsteskrivelse - Svar på motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige - Sanna 
Dabolins (V) och Marcus Wallin (V) 

• §190 KF Motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige - Sanna Dabolins (V) och 
Marcus Wallin (V) 

• Motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige - Sanna Dabolins (V) och Marcus 
Wallin (V) 
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Voteringslista: §105 
Ärende: Svar på motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige - Sanna Dabolins (V) och Marcus 
Wallin (V),  2024.510 KS 
 
Voteringslist(or) 
Omröstning svar på motion gällande att anordna ett funkis-fullmäktige 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Linda Espeving (M), ordförande X   
Sebastian Aronsson (S), vice ordförande X   
Dennis Alvdén (M), 2:e vice ordförande X   
Camilla Stensson (S), ledamot X   
Anton César (S), ledamot X   
Birgit Börjesson (S), ledamot X   
Leif Hansson (S), ledamot X   
Håkan Stern (S), ledamot X   
Pamela Nilsson Ludvigsson (S), ledamot X   
Peter Norlander (S), ledamot X   
Irene Jonsson (S), ledamot X   
Anita Hedén Unosson (S), ledamot X   
Morgan Fredvi (S), ledamot X   
Roger Andersson (S), ledamot X   
Eva-Lotta Pamp (M), ledamot X   
Thomas Thim (M), ledamot X   
Thorsten Larsson (M), ledamot X   
Per-Gordon Tranberg (M), ledamot X   
Jimmy Lanevik (M), ledamot X   
Inger Carlborg (M), ledamot X   
Kjerstin Hansson (SD), ledamot X   
Mats Bjelkemyr (SD), ledamot X   
Kristina Poulsen (-), ledamot X   
Jill Holm (-), ledamot X   
Martin Lindberg (V), ledamot  X  
Marcus Wallin (V), ledamot  X  
Heidi Hankanen Ängberg (C), ledamot  X  
Ali Said (C), ledamot  X  
Theresa Montebelli (C), ledamot  X  
Ingbritt Johansson (C), ledamot  X  
Kent Perciwall (KD), ledamot X   
Ann-Lie Tulokas Olsson (KD), ledamot X   
David Skoog (KD), ledamot X   
Stefan Bedö (L), ledamot X   
Jens Christian Berlin (L), ledamot X   
Anne Gunnevik (L), ledamot X   
Amanda Andersson (MP), ledamot  X  
Ulla Dalén (MP), ledamot X   
Anders Julin (S), ersättare X   
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Luzaan Eisa (S), ersättare X   
Britt Berggren (M), ersättare X   
Björn Dahlin (M), ersättare X   
Gunilla Gomér (SD), ersättare X   
Christoffer Salander (V), ersättare  X  
Maria Stern (V), ersättare  X  
Johan Fogelberg (C), ersättare  X  
Adam Jansson (KD), ersättare X   
Holger Andersson (L), ersättare X   
Resultat 38 10 0 
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§ 106  2024.509 KS   
Svar på motion gällande friskvårdssatsning med fokus på klimakteriet - 
Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V)  
Ärendebeskrivning 
Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) har till kommunfullmäktige den 11 december 
2024 lämnat en motion om friskvårdssatsning med fokus på klimakteriet riktat till Alingsås 
kommuns anställda. Motionärerna föreslår att Alingsås kommun inför en friskvårdssatsning 
med fokus på klimakteriet, där insatser likt de i Partille kommun erbjuds på betald arbetstid. 
  
Kommunfullmäktige beslutade den 11 december 2024, § 189 att lämna motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 29 januari 2025, § 12 att bordlägga ärendet. 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 20 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
  
Kommunledningskontoret har mottagit motionen för beredning.  
  
Alingsås kommun förstår vikten av att skapa en inkluderande och stödjande arbetsmiljö för 
alla våra medarbetare. Alingsås kommun arbetar med friskvård utifrån generella insatser 
som syftar till att främja hälsa och välbefinnande för alla medarbetare, oavsett kön, ålder eller 
livssituation. Våra insatser ska vara jämlika och komma alla till del. 
  
När det gäller fysiska eller psykiska tillstånd som inte relaterar till arbetsplats eller 
arbetsuppgifter har Alingsås kommun som arbetsgivare ingen skyldighet att erbjuda 
utbildning till sina medarbetare. Om arbetsgivaren däremot får kännedom om att en 
medarbetare mår dåligt för arbetsgivaren en dialog med medarbetaren om måendet, hur det 
fungerar på arbetet och vilket stöd som behövs. Detta regleras i "Från frisk till frisk", rutinen 
för hur ohälsa och sjukdom kan förebyggas och hanteras i Alingsås kommun. 
  
Flera kommuner i Sverige har gjort vissa satsningar för att öka kunskapen om klimakteriet 
bland sina medarbetare. Detta utifrån hypotesen att information och ökad kunskap om 
klimakteriet kan bidra till ökat välmående och minskad sjukfrånvaro, något som i 
förlängningen även gynnar arbetsgivaren. Kommunledningskontoret bedömer att vissa 
kunskapshöjande insatser inom området skulle kunna bidra positivt till verksamheten. Detta 
utifrån att en stor andel av Alingsås kommuns medarbetare är kvinnor i åldrarna 40–60 år 
samtidigt som kommunen har utmaningar med sin kompetensförsörjning inom vissa 
områden. Det är viktigt att samtliga medarbetare är arbetsföra i så stor utsträckning som 
möjligt. 
  
Under förutsättning att motionen bifalls, planerar kommunledningskontoret att ta fram en 
utbildning om klimakteriet som riktar sig till kommunens chefer och kvinnliga medarbetare i 
åldern 40 till 60 år, för att öka kunskapen och bidra till en mer inkluderande och 
hälsofrämjande arbetsmiljö. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 64 behandlat ärendet.  
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Anförande 
Anförande hålls av Martin Lindberg (V), Thomas Thim (M), Holger Andersson (L), Camilla 
Stensson (S) och Eva-Lotta Pamp (M). 
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Martin Lindberg (V), Thomas Thim (M), Holger Andersson (L), Camilla Stensson (S) och Eva-
Lotta Pamp (M) föreslår att kommunstyrelsens förslag till beslut bifalls. 
 

Beslut 
Motionen bifalls. 
 

Beslutsunderlag 
• §64 KS Svar på motion gällande friskvårdssatsning med fokus på klimakteriet - 

Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) 
• Tjänsteskrivelse - Svar på motion gällande friskvårdssatsning med fokus på 

klimakteriet - Sanna Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) 
• §189 KF Motion gällande friskvårdssatsning med fokus på klimakteriet - Sanna 

Dabolins (V) och Martin Lindberg (V) 
• Motion gällande friskvårdssatsning med fokus på klimakteriet - Sanna Dabolins (V) 

och Martin Lindberg (V) 
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§ 107  2024.474 KS   
Svar på motion gällande att införa detektionsverktyg av 
barnpornografiskt material på kommunens datorer - Annika Qarlsson (C) 
och Heidi Hankanen Ängberg (C)  
Ärendebeskrivning 
Annika Qarlsson (C) och Heidi Hankanen Ängberg (C) har inkommit med en motion som 
föreslår att kommunen ska införa detektionsverktyg som kan upptäcka barnpornografiskt 
material på kommunens datorer, samt utarbeta en plan för att hantera upptäcka brott i 
samverkan med polis. 
  
Kommunfullmäktige beslutade den 6 november 2024, § 168 att lämna motionen vidare till 
kommunstyrelsen för beredning.  
  
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade den 29 januari 2025, § 10 att bordlägga ärendet 
  
Beredning 
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 17 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
  
Alingsås kommun filtrerar idag all internettrafik via ett webbfilter, som hindrar sidor inom 
följande kategorier: pornografi, hackning, hat/rasism, vapen, olagliga droger, anonymitets-
tjänster (för att dölja vad man gör på internet), fildelning, inklusive så kallad bittorrent, botnets 
(ett nätverk av datorer som är infekterade med skadlig programvara), spyware, malicious 
websites, phishing, spam och skadlig programvara. Dessa kategorier hämtas från en central 
databas som innehåller kategorisering av fler än fler än 200 000 000 hemsidor. Om sidan 
inte är tillåten enligt definierade kategorier får man ett meddelande om att den är spärrad. 
Sidor kan även ha inbäddat innehåll (exempelvis annonser) som gör att sidan spärras. 
Elever som använder chromebooks med Google drive har också begränsningar i 
Googlemiljön (SafeSearch/Begränsat läge/18-årsgränser med mera). 
  
Kommunledningskontoret har undersökt marknaden och funnit en aktör som erbjuder en 
programvara som kan upptäcka hantering av sexuellt övergreppsmaterial på barn, det vill 
säga misstänkta barnpornografibrott enligt Brottsbalken 16 kap. 10 a §. Programvaran 
används för närvarande av ett 60-tal kommuner. 
  
I programvaran finns en databas med känt och klassificerat övergreppsmaterial. Denna 
databas ligger sparad lokalt på varje dator som har en installation och det innebär att 
bilder/filmer på en USB-sticka som används när datorn är offline kan upptäckas. Om en 
känd/klassificerad fil hanteras så blir det en match mot databasen och en incidentnotifiering 
skickas till de individer/roller inom organisationen som utsetts som incidentmottagare inom 
kommunen. Incidentmottagaren följer sedan den process som beslutats inom kommunen, till 
exempel kontakta polismyndigheten och initiera ett personalärende. Incidentmottagaren 
behöver inte själva titta på bilderna utan skickar en fil direkt till polisen. Återkoppling från 
polisen på ett larm sker normalt redan inom ett dygn. Om polisen går vidare med en 
undersökning så sker en polisanmälan och de går vidare med ytterligare åtgärder. 
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Existerade webbfilter och denna programvara kan komplettera varandra eftersom webbfilter 
blockerar åtkomst till kända webbplatser som innehåller olagligt material, medan 
programvaran identifierar och spårar specifika filer och bilder. Programvaran kan upptäcka 
och förhindra spridning av bilder, även om det inte finns på en känd webbplats. 
  
Programvaran stödjer dock inte chromebooks med Google drive eller Ipad. Det gör att elever 
och de flesta anställda inom förskola och skola inte kan ha programvaran installerad på sitt 
arbetsverktyg. Det återstår då cirka 3000 användare som skulle ha programvaran installerad 
på sin jobbdator. 
  
Vid ett införande av ett detektionssystem måste riktlinjer och rutiner uppdateras för att 
säkerställa korrekt hantering av incidenter, inklusive rapportering till polismyndighet. Det kan 
också krävas anpassning av rutiner för personalärenden, särskilt vid polisanmälan. Det 
behöver även fastställas vilka som ska ha ansvar för att ta emot incidentrapporter, hur 
implementeringen ska genomföras, hur personalen ska informeras samt säkerställa 
samverkan med fackliga organisationer.  
  
För installation och drift av programvaran beräknas en årlig kostnad på cirka 600 000 kronor 
för de cirka 3000 användarna som skulle omfattas av lösningen. 
  
Kommunledningskontoret anser att kommunen bör fortsätta utvärdera och komplettera det 
nuvarande webbfiltret för att ytterligare förbättra skyddet mot olämpligt och olagligt innehåll 
på kommunens datorer. Enligt riktlinjer för informationssäkerhet kan kommunen vid 
misstanke om brott, granska loggar för att säkerställa att lagstiftning och riktlinjer följs. Om 
det finns misstanke om brott kan loggfiler lämnas ut till rättsliga myndigheter utan att konto-
innehavaren informeras. Arbetet med att utbilda personal och göra det lättare att rapportera 
misstanke om olämpligt och olagligt innehåll pågår, och arbetet med att fortsätta utveckla 
rutiner för detta. 
  
I nuläget prioriteras andra åtgärder, då en stor del av personalen för närvarande inte kan 
installera programvaran på sitt arbetsverktyg. När alla medarbetare kan inkluderas i en 
sådan lösning kan frågan återaktualiseras. Kommunledningskontoret kommer att fortsätta se 
över riktlinjer och rutiner för att säkerställa att förebyggande åtgärder vidtas och att olagligt 
innehåll snabbt kan upptäckas. Arbete pågår kontinuerligt, och motionen anses därför vara 
besvarad. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 65 behandlat ärendet och föreslagit att motionen 
ska anses besvarad.  
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Anförande 
Anförande hålls av Heidi Hankanen Ängberg (C).  
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Heidi Hankanen Ängberg (C) föreslår att motionen bifalls. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kommunfullmäktige beslutar att 
bifalla kommunstyrelsens förslag. 
 

Beslut 
Motionen anses besvarad. 
 

   

Anteckning 
Johan Fogelberg (C), Heidi Hankanen Ängberg (C), Ingbritt Johansson (C), Theresa 
Montebelli (C) och Ali Said (C) lämnar följande protokollsanteckning: 
Centerpartiet anser att kommunen behöver använda tillgänglig teknik för att detektera och 
följa upp sexuellt övergreppsmaterial på verksamhetens datorer. Genom införandet kan 
kommunen aktivt bidra till att minska mörkertalet av barnpornografibrott och öka säkerheten 
för våra barn. I tjänsteskrivelsen står det ”I nuläget prioriteras andra alternativ, då en stor del 
av personalen för närvarande inte kan installera programvaran på sitt arbetsverktyg.” Av 
tjänsteskrivelsen framgår det att de flesta anställda inom förskola och skola inte kan ha 
programvaran på sitt arbetsverktyg då det inte stödjer chromebooks med Google drive eller 
iPad. Personalen i dessa verksamheter utgör dock bara en fjärdedel av kommunens 
anställda, alltså en liten del. Och bara för att programvaran inte kan installeras på alla 
arbetsverktyg i nuläget innebär det inte att man ska avstå från att installera det på övriga. För 
övrigt anser Centerpartiet att kommunen behöver säkerställa att ovan nämnd programvara 
kan installeras när ny upphandling av arbetsverktyg görs.  
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Beslutsunderlag 

• §65 KS Svar på motion gällande att införa detektionsverktyg av barnpornografiskt 
material på kommunens datorer - Annika Qarlsson (C) och Heidi Hankanen Ängberg 
(C) 

• Tjänsteskrivelse - Svar på motion gällande införande av detektionsverktyg för 
barnpornografiskt material på kommunens datorer - Annika Qarlsson (C) och Heidi 
Hankanen Ängberg (C) 

• §168 KF Motion gällande att införa detektionsverktyg av barnpornografiskt material 
på kommunens datorer - Annika Qarlsson (C) och Heidi Hankanen Ängberg (C) 

• Motion gällande att införa detektionsverktyg av barnpornografiskt material på 
kommunens datorer - Annika Qarlsson (C) och Heidi Hankanen Ängberg (C) 
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§ 108  2024.515 KS   
Svar på motion gällande att inrätta ett kommunalt barnkonventionspris - 
Amanda Andersson (MP)  
Ärendebeskrivning 
Amanda Andersson (MP) har inkommit med en motion om att inrätta ett kommunalt 
barnkonventionspris den 12 december 2024. 
  
Motionären föreslår att Alingsås kommun ska inrätta ett kommunalt barnkonventionspris som 
skulle delas ut till personer, grupper, föreningar eller verksamheter som arbetar med barn 
och ungdomar i enlighet med barnkonventionen och som bör uppmärksammas för sitt 
arbete.  
  
Kommunfullmäktige beslutade den 12 december 2024, § 192 att lämna motionen vidare till 
kommunstyrelsen för beredning.  
  
Beredning  
Kommunledningskontoret har i skrivelse den 5 mars 2025 lämnat följande yttrande:  
 
Kommunledningskontoret har haft dialog om motionen med rådet för mänskliga rättigheter på 
sammanträdet den 19 februari 2025. 
  
Rådet för mänskliga rättigheter delar ut sedan år 2023, ett pris för att synliggöra goda 
exempel som görs av civilsamhället för att skapa inkludering och motverka utanförskap. Från 
den 1 juni fram till 31 augusti kan vem som helt nominera en förening eller annan 
organisation som med sitt engagemang utfört en insats som främjat mänskliga rättigheter på 
lokal nivå eller i anslutning till Alingsås kommun. Förtroendevalda från kommunstyrelsen 
utgör juryn, som utser en vinnare som prisas med en motivering och 10 000 kronor. 
  
Rådet för mänskliga rättigheter anser att det vore lämpligt att uppmärksamma individer, 
grupper, föreningar och verksamheter som arbetar med barn och ungdomar, i enlighet med 
FN:s Barnkonvention, genom det pris som rådet delar ut, eftersom barns rättigheter är en del 
av rådets arbete. Kommunledningskontoret föreslår därför att motionen kan anses besvarad. 
  
Kommunstyrelsen har den 4 april 2025, § 66 behandlat ärendet.  
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Anförande 
Anförande hålls av Amanda Andersson (MP), Adam Jansson (KD) och Marcus Wallin (V). 
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Amanda Andersson (MP) och Adam Jansson (KD) föreslår att kommunstyrelsens förslag till 
beslut bifalls. 
 

Beslut 
Motionen anses besvarad. 
 

Beslutsunderlag 
• §66 KS Svar på motion gällande att inrätta ett kommunalt barnkonventionspris - 

Amanda Andersson (MP) 
• Tjänsteskrivelse - Svar på motion till Alingsås kommunfullmäktige om att inrätta ett  

kommunalt Barnkonventionspris - Amanda Andersson (MP) 
• §192 KF Motion gällande att inrätta ett kommunalt barnkonventionspris - Amanda 

Andersson (MP) 
• Motion gällande att inrätta ett barnkonventionspris - Amanda Andersson (MP) 
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§ 109  2025.206 KS   
Svar på interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande 
gällande LSS-verksamheten - Marcus Wallin (V)  
Ärendebeskrivning 
Marcus Wallin (V) lämnar till kommunfullmäktige den 26 mars, § 78 lämnat en interpellation 
till vård- och omsorgsnämnden ordförande gällande LSS-verksamheten följande frågor: 

• På vilket sätt har nämndens budget och handlingsplaner under åren 2023-2025 
säkerställt att de beslut om insatser som barn i Alingås enligt lagen om LSS har 
kunnat utföras med hänsyn till alla barns individuella behov och förutsättningar? 

• Vad innebär nämndens "förändringsresa", som du i din roll som ordförande vid 
upprepade tillfällen hänvisat till, rent konkret för barn och vuxna med beslut enligt 
lagen om LSS? 

• Varför väljer Alingsås Kommun att inte införa generell dispens i form av avvikelse från 
regler gällande dygnsvila? 

  
Interpellationssvar 
Vård- och omsorgsnämndens ordförande Eva-Lotta Pamp (M) har i skrivelse den 5 maj 
lämnat sitt interpellationssvar. 
  
Interpellationsdebatt 
I debatten deltar Marcus Wallin (V), Eva-Lotta Pamp (M) och Holger Andersson (L). 
  
  
  
 

Beslutsunderlag 
• Svar på interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande gällande LSS-

verksamheten - Marcus Wallin (V) 
• §78 KF Interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande gällande LSS-

verksamheten - Marcus Wallin (V) 
• Interpellation till vård- och omsorgsnämndens ordförande gällande LSS-

verksamheten - Marcus Wallin (V) 
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§ 110  2025.197 KS   
Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande 
kommunens krav på statistikuppgifter från företag - Heidi Hankanen 
Ängberg (C)  
Ärendebeskrivning 
Heidi Hankanen Ängberg (C) har till kommunfullmäktige den 26 mars, § 79 lämnat en 
interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande kommunens krav på 
statistikuppgifter från företag, med följande frågor: 
  

• Vilket rättsligt stöd hänvisar kommunen till när man kräver statistikuppgifter från 
företag? Finns inlämnande av statistikuppgifter med i upprättade avtal mellan företag 
och kommunen eller finns det lagar som föreskriver detta? Vad gör kommunen med 
statistikuppgifterna som företagen lämnar in? 

• Har kommunen gjort någon konsekvensanalys kring hur dessa krav påverkar framför 
allt mindre, lokala företag som saknar omfattande administrativa resurser och som i 
större utsträckning använder manuella system? 

• Hur ser kommunen på risken att sådana krav kan försämra det lokala 
näringslivsklimatet och minska framförallt de mindre, lokala företagens vilja och 
möjlighet att delta i kommunens upphandlingar? 

• Hur väger kommunen sina behov av statistikuppgifter mot företagens behov av 
minskad administrativ börda och en mer stödjande kommunal attityd? 

• Avser kommunen att se över sina rutiner för att minska administrativa krav och istället 
aktivt arbeta för att förenkla och stödja det lokala näringslivet? 

• Kan kommunstyrelsens ordförande redogöra för vilka åtgärder kommunen planerar 
för att främja en mer företagarvänlig hållning i upphandlingar och i samverkan med 
näringslivet? 

  
Interpellationssvar 
Kommunstyrelsens ordförande Jan-Erik Wallin (M) har i skrivelse den 5 maj lämnat sitt 
interpellationssvar. 
  
Interpellationsdebatt 
I debatten deltar Heidi Hankanen Ängberg (C) och Jan-Erik Wallin (M). 
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    Utdragsbestyrkande 

 

 

  
 

Beslutsunderlag 
• Svar på interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande statistikuppgifter från 

företag - Heidi Hankanen Ängberg (C) 
• §79 KF Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande kommunens krav på 

statistikuppgifter från företag - Heidi Hankanen Ängberg (C) 
• Interpellation till kommunstyrelsens ordförande gällande kommunens krav på 

statistikuppgifter från företag - Heidi Hankanen Ängberg (C) 
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§ 111  2025.268 KS   
Motion gällande att införa digitala nycklar i hemtjänsten - Mats Bjelkemyr 
(SD)  
Ärendebeskrivning 
Mats Bjelkemyr (SD) lämnar en motion om digitala nycklar i hemtjänsten. 
  
Motionären föreslår följande: 
- Att Alingsås kommun utreder möjligheterna att införa digitala nycklar i hemtjänsten. 
  
 

Beslut 
Motionen lämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 

Expedieras till  
Kommunstyrelsen 
 

Beslutsunderlag 
• Motion gällande att införa digitala nycklar i hemtjänsten - Mats Bjelkemyr (SD) 
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§ 112  2025.271 KS   
Motion gällande att Alingsås kommun ska bli en fristadskommun - 
Amanda Andersson (MP)  
Ärendebeskrivning 
Amanda Andersson (MP) lämnar en motion om att Alingsås kommun ska bli en 
fristadskommun. 
  
Motionären föreslår följande: 
- Att Alingsås ansöker om medlemskap i ICORN i syfte att bli en fristadskommun. 
  
 

Beslut 
Motionen lämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 

Expedieras till  
Kommunstyrelsen 
 

Beslutsunderlag 
• Motion gällande att Alingsås kommun ska bli en fristadskommun - Amanda 

Andersson (MP) 
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§ 113  2025.238 KS   
Avsägelse av uppdrag som ledamot i kommunfullmäktige - Mehdi 
Sarwari (V)  
Ärendebeskrivning 
Mehdi Sarwari (V) har i skrivelse den 16 april 2025 avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i 
kommunfullmäktige. 
 

Beslut 
Avsägelsen beviljas. 
 

Expedieras till  
M. Sarwari, Länsstyrelsen 
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§114     
Meddelanden 

   
Informationen noteras. 
 
Anmälningar 

• 2023.340 KS-008  Beslut om sammanräkning för utseende av ny ersättare för 
ledamot 

• 2025.013 KS-001  Tjänsteutlåtande Tolkförmedling Väst - Återbetalning av eget 
kapital 

• 2025.013 KS-002  § 586 Tolkförmedling Väst - Återbetalning av eget kapital 
• 2025.013 KS-003  Årsredovisning 2024, Tolkförmedling Väst 
• 2025.013 KS-004  § 15 förbundsstyrelsen GR - Adjungering av kommunalråd till 

förbundsstyrelsen 
• 2025.013 KS-005  § 33 förbundsstyrelsen GR - Entledigande och val av ledamöter 

till beredningsgrupperna 
• 2025.252 KS-003  §23 VON - Rapportering av ej verkställda beslut enligt SoL, 

kvartal 1 
• 2025.252 KS-001  §22 VON - Rapportering av ej verkställda beslut enligt LSS, 

kvartal 1 
• 2025.270 KS-001  Namninsamling, inför generell dispens för dygnspass inom LSS i 

Alingsås kommun 
• 2023.340 KS-012  Beslut om ny ersättare efter Cecilia Kälström (S) - Ny ersättare 

Karin Johansson (S) 
• 2023.340 KS-013  Beslut om ny ersättare efter Lana Hakmet (M) - Ny ersättare 

Veronika Alvdén Bona (M) 
• 2023.340 KS-014  Beslut om ny ersättare efter Süleyman Aydin (M) - Ny ersättare 

Eva Christina Hult (M) 
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